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Hang Seng Commercial Multi-Currency Debit Mastercard® Service and Instruction Amendment Form                    恒生商務多貨幣Mastercard® 扣賬卡更改指示服務更改表格
Date 日期 (DDMMYYYY)
日期(日/月/年) Date(DD/MM/YYYY)
.\LOGO.png
致﹕恒生銀行有限公司 (「恒生」) 
To: Hang Seng Bank Limited (“Hang Seng”) 
請用正楷填寫，並在適當方格內加上“ √ ”。請將表格填妥及簽署，並連同所需文件(如適用)寄回九龍旺角亞皆老街113號恒生113 17樓BOS WCAS或交回任何一間恒生商務理財中心或分行。
Please complete in BLOCK LETTERS and “ √ ” where appropriate. Please return the completed and signed form by 
post to Hang Seng Bank Limited -BOS WCAS, 17/F, Hang Seng 113, 113 Argyle Street, Mongkok, Kwoloon or to any Hang Seng Business Banking Centre/branch.
Note 注意:
1. By signing this form, the Applicant agrees to comply with the Terms and Conditions for Hang Seng Commercial Multi-Currency Debit Mastercard® now in force and as amended from time to time.
簽署此表格即申請機構同意遵守現行有效及不時修訂的恒生商務多貨幣Mastercard®扣賬卡條款及細則
2. For further enquiries, please contact our Business Partner Direct on (852) 2198 8000. 
如有其他疑問，請致電「商伴同恒」服務專線 (852) 2198 8000。
Applicant Information 申請機構資料
Business Integrated Account Number
恒生商業綜合戶口號碼
 _
 _
Name of the Applicant (in English) 
申請機構名稱(英文)
Trading As Name(s) in English
英文營業名稱
Name of the Applicant (in Chinese)
申請機構名稱(中文)
Business Identification Document Details 商業證明文件資料
Type 種類
Number 號碼
Commercial Debit Card Details 商務扣賬卡資料
Hang Seng Commercial Multi-Currency Debit Mastercard® (“Commercial Debit Card”) Number 
恒生商務多貨幣Mastercard®扣賬卡(「商務扣賬卡」)號碼
Debit Card User's Full Name in English
扣賬卡使用人英文全名
Debit Card User's Identification Document Details扣賬卡使用人身分證明文件資料
Type 種類
Number 號碼
(
)
PART A: Hang Seng Commercial Multi-Currency Debit Mastercard® Service Amendment
恒生商務多貨幣扣賬卡Mastercard® 扣賬卡服務更改
Note 注意: 
1.         New card will be mailed to the Applicant's correspondence address upon successful processing of this application. 新卡會在申請成功後郵寄到申請機構的通訊地址。
2.         The Applicant is required to pay replacement fee according to the Commercial Banking Services Fees and Charges available on Hang Seng's public website and at all branches upon request. 申請機構需依據恒生之最新商業銀行服務收費簡介支付補卡費用，商業銀行服務收費簡介可於恒生網站及所有分行取閱。
Reason for Replacement  
補發新卡原因
Note 注意: 
Debit Card User's printed name should align with his/her full legal name (both English and Chinese) in Hang Seng's record. (Maximum 25 characters including space) 扣賬卡使用人的印刷姓名應與恒生記錄中的法定姓名對應(英文及中文) (最多 25 個字元，包括空格)
B. PIN (Personal Identification Number) Replacement 補發私人密碼
PIN Delivery 密碼送遞
Reason for Cancellation  取消原因
Debit Card User’s Contact
扣賬卡使用人聯絡資料
New Business Email Address 
新電郵地址
New Telephone Number 
新電話號碼
 _
PART B: Hang Seng Commercial Multi-Currency Debit Mastercard® Instruction Amendment
(only applicable to Applicants without access to Hang Seng Business e-Banking)
恒生商務多貨幣Mastercard® 扣賬卡更改指示 (只供沒有恒生商業e-Banking的申請機構)
Note 注意:
1.    This instruction amendment form is only applicable to Applicants WITHOUT access to Hang Seng Business e-Banking. Please use Hang Seng Business Mobile App to submit amendment instructions if the Applicant has access to Hang Seng Business e-Banking. 此更改指示表格只適用於沒有恒生商業e-Banking的申請機構。如申請機構可以使用恒生商業e-Banking，請登入恒生商業流動應用程式遞交更改指示。
2.    The Primary User of the Applicant's Hang Seng Business e-Banking account can submit amendment instructions on Hang Seng Business Mobile App with instant update. If the Applicant is not yet a Hang Seng Business e-Banking user, please apply via www.HangSeng.com/business. 申請機構的恒生商業e-Banking的主要使用人可以在恒生商業流動應用程式上遞交更改指示並立即更新。如申請機構不是恒生商業e-Banking的用戶，請透過 www.HangSeng.com/business 申請。
3.           Amendment instructions will supersede all previous instructions placed. 更改指示將取代以前遞交的所有指示。
4.    *Start Date should be within 6 months from the date of this instruction amendment form. 開始日期必須為本更改指示表格的日期起計 6 個月內。
5.    # End Date should be within 12 months from Start Date or the Applicant may choose "Until further Notice". 終止日期必須為開始日期起計 12 個月內或申請機構可選擇「直至另行通知」。
B. PIN (Personal Identification Number) Replacement 補發私人密碼
Local ATM Daily Cash Withdrawal Limit 
本地每日自動櫃員機現金提款限額
Note: The maximum local ATM cash withdrawal limit per Commercial Debit Card is HKD50,000 daily (which is also the default withdrawal limit). For foreign currency withdrawal, Hang Seng has the right to use such exchange rate as Hang Seng considers appropriate to determine the HKD equivalent of such withdrawal solely for the purpose of monitoring the daily limit. 
注意:每張商務扣賬卡的本地每日最高自動櫃員機現金提款限額為港幣5萬元(亦是預設的提款限額)。僅為監管每日限額，恒生有權就外幣提款以其認為適當的匯率決定該等提款的港幣等值金額。
*Start Date
開始日期
Date 日期 (DDMMYYYY)
#End Date
終止日期
Date 日期 (DDMMYYYY)
OR 
或
Overseas ATM Daily Cash Withdrawal Limit 
海外每日自動櫃員機現金提款限額
Note: The maximum overseas ATM cash withdrawal limit per Commercial Debit Card is HKD50,000 daily. The default overseas ATM cash withdrawal limit is set at zero. For foreign currency withdrawal, Hang Seng has the right to use such exchange rate as Hang Seng considers appropriate to determine the HKD equivalent of such withdrawal solely for the purpose of monitoring the daily limit.
注意:每張商務扣賬卡的海外每日最高自動櫃員機現金提款限額為港幣5萬元。預設的海外每日自動櫃員機現金提款限額為零。僅為監管每日限額，恒生有權就外幣提款以其認為適當的匯率決定該等提款的港幣等值金額。
*Start Date
開始日期
Date 日期 (DDMMYYYY)
#End Date
終止日期
Date 日期 (DDMMYYYY)
OR 
或
Daily Spending Limit
每日消費限額
Note: The maximum daily spending limit per Commercial Debit Card is HKD200,000 daily (which is also the default daily spending limit). For foreign currency transaction, Hang Seng has the right to use such exchange rate as Hang Seng considers appropriate to determine the HKD equivalent of such transaction solely for the purpose of monitoring the daily limit.
注意: 每張商務扣賬卡的每日最高消費限額為港幣20萬元(亦是預設的每日消費限額)。僅為監管每日限額，恒生有權就外幣交易以其認為適當的匯率決定該等交易的港幣等值金額。
*Start Date
開始日期
Date 日期 (DDMMYYYY)
#End Date
終止日期
Date 日期 (DDMMYYYY)
OR 
或
Monthly Spending Limit
每月消費限額
Note: The maximum monthly spending limit per Commercial Debit Card is HKD5,000,000 (which is also the default monthly spending limit). Each individual channel limit and the aggregate limit of all shall not be greater than the monthly spending limit. For foreign currency withdrawal, Hang Seng has the right to use such exchange rate as Hang Seng considers appropriate to determine the HKD equivalent of such withdrawal solely for the purpose of monitoring the daily limit.
注意: 每張恒生商務多貨幣Mastercard®扣賬卡每月最高消費限額為港幣500萬元(亦是預設的每月消費限額)。各個別渠道的消費限額及所有渠道的合計消費限額(即下述的「無卡支付」限額及「無接觸支付」限額)受限於每月消費總限額設定。僅為監管每日限額，恒生有權就外幣提款以其認為適當的匯率決定該等提款的港幣等值金額。
Monthly Card-not-present Payment Limit  
每月「無卡支付」交易限額
Note: The maximum monthly card-not-present payment limit per Commercial Debit Card is HKD200,000 and subject to the current monthly spending limit set. 
注意: 每張恒生商務多貨幣Mastercard®扣賬卡每月「無卡支付」最高交易限額為港幣20萬元及受制於現時設立的每月消費限額。
Monthly Contactless Payment Limit
每月「無接觸支付」交易限額
Note: The maximum monthly contactless payment limit per Commercial Debit Card is HKD200,000 and subject to the current monthly spending limit set. 
注意: 每張恒生商務多貨幣Mastercard®扣賬卡每月「無接觸支付」最高交易限額為港幣20萬元及受制於現時設立的每月消費限額。
*Start Date
開始日期
Date 日期 (DDMMYYYY)
#End Date
終止日期
Date 日期 (DDMMYYYY)
OR 
或
由下列人士證明、確認、同意及簽署:-
Certified, confirmed, agreed and signed by: –
姓名 Name : 
X_____________________________________________
職位 Title : 
姓名 Name : 
X_____________________________________________
職位 Title : 
姓名 Name : 
X_____________________________________________
職位 Title : 
姓名 Name : 
X_____________________________________________
職位 Title : 
姓名 Name : 
X_____________________________________________
職位 Title : 
姓名 Name : 
X_____________________________________________
職位 Title : 
簽署日期(日/月/年) Date(DD/MM/YYYY)
備註: 如申請機構屬全東商號，本恒生商務多貨幣Mastercard® 扣賬卡更改指示服務更改表格由東主簽署；如申請機構屬合夥組織，由所有合夥人簽署；如申請機構屬有限公司，由唯一董事或兩位董事 （視屬何種情況而定）簽署。
Note : This Hang Seng Commercial Multi-Currency Debit Mastercard® Service and Instruction Amendment Form is to be signed by the Sole Proprietor if the Applicant is a sole-proprietorship, all Partners if the Applicant is a partnership, or the Sole Director or two Directors (as the case may be) if the Applicant is a limited company. 
For Bank Use Only 銀行專用
CDS K072 checked & signature verified by 
CDS K072 已檢查並簽署已驗證
Approved by 核准職員
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